
PROGRAM:

16.00 – 16.15  Kaffe, the, kage og frugt.
16.15 – 16.30  Landdistriktsrådets formand byder velkommen. Introduktion til temaerne. 
16.30 – 17.30  Temastationer efter interesse: Borgerinddragelse, mobilitet, boliger, 
            frivillighed.
17.30 – 18.15  Præsentation af samkørsels-løsning på mobilen. Hvordan fungerer det?   
            Hvordan kommer vi i gang? Hvilke landsbyer vil være med i en pilot?
18.15 – 18.45  Aftensmad og netværk
18.45 – 19.45  Boligprojekter i landdistrikterne: Hvad kan vi gøre for at komme i gang?   
            Gode eksempler fra vores kommune: Kloster, Herborg, Lem, Borris m.fl. 
            Vi får besøg af Levi Dørken, medejer og stifter af Arkitektstuen ARKEN i
            Aarhus, som sammen med Marie Kamp From, medlem af Byrådet, 
            giver gode ideer.
19.45 – 20.00  Landdistriktsrådets formand samler op og siger tak for i aften.

DATO:
6. september 2023 
kl. 16-20

STED: 
Vorgod-Barde Hallen 
Nørlundvej 1
6920 Videbæk

TILMELDING:
Senest 1. september til 
bjarne.christensen@rksk.dk

Vi har lyttet og noteret - og nu skal vi videre...

Landdistriktsrådet 
inviterer til

OPFØLGNINGSMØDE
onsdag den 6. sep. 2023 kl. 16-20

Landdistriktsrådet inviterer Byrådet og alle borger- og sogneforeninger i Ring- 
købing-Skjern Kommune til en opfølgning på de velbesøgte områdemøder,  
som blev afholdt henover foråret.

Særligt nedenstående temaer gik igen, som vi denne dag vil rette fokus på: 

Borgerinddragelse: Hvordan bliver vi som borgere inddraget i god tid i for-
bindelse med nye energiprojekter? Kan vi selv klare dialogen med de profes-
sionelle projektudviklere?
Mobilitet: Der bliver færre og færre busser i landdistrikterne. Hvad gør vi ved 
det? Mange borgere har ikke to biler stående i indkørslen. Skal vi overveje at 
køre sammen for at få det til at fungere i hverdagen?
Boliger: Hvordan skaber vi flere attraktive boliger i landsbyerne? 
Nogle steder er det lykkedes rigtig godt – men hvad gør vi egentlig for at 
komme i gang? 
Frivillighed: Vi frivillige bliver mere og mere grå i toppen. Hvordan får vi nye? 
Skal vi gå sammen som klyngerne gør? Hvad er deres erfaringer?
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